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1. Children\'s happiness, the innocence you forever! Aunt is ready for you to eat the teeth do not hurt the sugar, to tas...
1. Children\'s happiness, the innocence you forever! Aunt is ready for you to eat the teeth do not hurt the sugar, to taste, welcome to.
　　
儿童节快乐，永远童真的你!阿姨准备了适合你吃不伤牙齿的糖，欢迎到时来尝尝。
　　
2. you will never Zhang Buda is the BaBy, I wish you happy holidays!
　　
你是个永远长不大的BaBy，祝你节日快乐!
　　
3. this is my message to you tomorrow (Do not Read), only to see tomorrow! Peep addiction ah! Naughty! Although still call you Look! Mezhe, you Zhang Buda! Happy Children\'s Day!
　　
这是我给你明天的信息(别往下看)，明天才看!窥视癖呀?!淘气!叫你别看还看!没辙，你长不大啦!儿童节快乐!
　　
4. Zhu: Children\'s Day happy holidays! Guai, do not cry, a laugh! ! !
　　
祝：儿童节节日快乐!乖，不要哭，笑一个!!!
　　
5. Happy Children\'s Day, the innocence of you forever! You always willing to maintain a Childlike Innocence.
　　
儿童节快乐，永远童真的你!愿你永远保持一颗童心。
　　
6. the biggest desire is to you: the first Children\'s Day, another Youth Day, then Guoqinjie, another Mother\'s Day, another Father\'s Day, another Chung Yeung Festival.
　　
的愿望是想与你：先过儿童节，再过青年节，再过情人节，再过母亲节，再过父亲节，再过重阳节。
　　
7. Who says memories are not good? Although not a holiday, consider also happy: I wish you a happy June 1! :)
　　
谁说回忆不是美好的?虽然不放假，想想也开心：祝你六一快乐!：)
　　
8. more than 20 years ago today, give you the information received did not, okay, I have not received Zaifayici: June 1 wish happy holidays!
　　
二十多年前的今天给你发的信息收到没有，没收到没关系我再发一次：祝六一节日快乐!
　　
9. text messaging to so happy with you gently hugging, difficult to see you Guaiguai Road, secretly Zoudiao trouble, particularly auspicious for your attention, so you always happy smile! 61 Happy!
　　
短信到，让快乐与你轻轻拥抱，让困难见你乖乖让道，让烦恼偷偷走掉，让吉祥对你格外关照，让幸福对你永远微笑!六一节快乐!
　　
10. notice: Tomorrow is your day. I wish you happy holidays in advance! Please click here to a kindergarten for Bangbang Tang, a silk Sassafras tsumu the nose, a Kaidang pants, urine is not a wetland. We would like to inform! !
　　
通告：明天是你的节日。提前祝你节日快乐!请速到幼儿园领取棒棒糖一个，檫鼻涕绢一块，开裆裤一条，尿不湿一个。特此通知!!
　　
11. the day hope you are happy like a teapot on the stove, although small Pipi burned the boiling hot, but still happy blowing whistles, braving the well-being of the bubble, the music Pidianpidian! I wish you a happy Children\'s Day!
　　
希望每天的你都快乐得象炉子上的茶壶一样，虽然小**被烧的滚烫滚烫，但依然吹着开心的口哨，冒着幸福的泡泡，乐的*颠*颠!预祝你儿童节快乐!
　　
12. Wukong painting a circle, Tang Seng security; Xiaoping drew a circle, Shenzhen prosperity; you draw a circle, you have a bedwetting. Children, happy holidays!
　　
悟空画了一个圈，唐僧安全了;小平画了个圈，深圳富裕了;你画了一个圈，你又尿床了。小朋友，节日快乐!
　　
13. your life has just opened a first page and is willing to rising of the sun shining your beautiful poem years. Tomorrow belongs to you.
　　
你的生命刚刚翻开了第一页，愿初升的太阳照耀你诗一般美丽的岁月。明天属于你们。
　　
14. adults and children with permanent Childlike Innocence, children and adults together to mature.
　　
成年人和儿童在一起童心常驻，儿童和成年人在一起容易成熟。
　　
15. the children are most pleased that the day is today, I wish the children happy holidays, learning and proGREss.
　　
小朋友们兴的日子就是今天，祝小朋友们节日快乐，学习进步。
　　
16. the grand ideal of the dark spirit, a young soul saffron.
　　
宏伟理想鼓斗志，幼小心灵开红花。
　　
17. the plants will not be room has a strong vitality. Do not you Fuxiong in the tent sleeping, the times are moving. Keep up with it forward!
　　
室里的花草不会有强大的生命力。不要在你父兄的帐篷里沉睡，时代在前进。紧跟它向前吧!
　　
18. the small people I wish you a happy holiday, with the wisdom of age with growth.
　　
小大人们祝你们节日愉快，智慧与年龄一同增长。
　　
19. youth is the hope of life, but the wisdom of age to growth.
　　
青春是人生的希望，但年岁才能增长智慧。
　　
20. I thank God I have you, my children in this special day, I bless you.
　　
我感谢上帝让我拥有你，我的孩子在这个特殊的日子里我祝福你。
　　
21. you will never Zhang Buda is the BaBy, I wish you happy holidays!
　　
你是个永远长不大的BaBy，祝你节日快乐!
　　
22. I wish the children happy holidays, study well, every day, prossive, roof as a model.
　　
祝小朋友们节日快乐，好好学习，天天向上，个儿象个模特。
　　
23. in order to celebrate the \"June 1\" Children\'s Day, special preparations for more than 20 species of fruits, invite you to share 18:45 restaurant gathering.
　　
为了庆祝“六一”儿童节，特准备20余种水果，诚邀各位于下午6点45分到酒楼聚会。
　　
24. Rose would also like to thank opened, the Children\'s Day will never Viiv!
　　
玫瑰花开了还要谢，儿童节永远欢跃!
　　
25. when the peony in full bloom, swallows flying; legitimate Rose Michelia, Cherry cooked, the best time of year! Peony the United States less than you, than you cherry red, Xiaodi young girl, a happy Children\'s Day!
　　
正当芍药盛开，燕子飞来;正当玫瑰含笑，樱桃熟了，一年中的时节!芍药不及你美，樱桃不及你红，小弟小妹，儿童节快乐!
　　
26. a socialist flower, is your ah. What happiness! You are the country\'s Baby, I wish the Children\'s Day Hooray!
　　
社会主义的花，是你们呀。多么幸福!你们是国家的宝贝，祝儿童节万岁!
　　
27. the most wonderful childhood was originally a stage of life, then the child is a flower, is also a fruit, is a hazy smart, a never-income activities, a strong desire.
　　
童年原是一生最美妙的阶段，那时的孩子是一朵花，也是一颗果子，是一片朦朦胧胧的聪明，一种永不息的活动，一股强烈的欲望。
　　
28. Happy Children\'s Day! Wishes to you always have a Childlike Innocence, every day Xiao Haha.
　　
儿童节快乐!愿你永远拥有一颗童心，天天笑哈哈
　　
29.the plants will not be room has a strong vitality. Do not you Fuxiong in the tent sleeping, the times are moving. Keep up with it forward!
　　
室里的花草不会有强大的生命力。不要在你父兄的帐篷里沉睡，时代在前进。紧跟它向前吧!
　　
30.Children\'s happiness, the innocence you forever! Aunt is ready for you to eat the teeth do not hurt the sugar, to taste, welcome to.
　　
儿童节快乐，永远童真的你!阿姨准备了适合你吃不伤牙齿的糖，欢迎到时来尝尝。
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